
 
Referat af bestyrelsesmøde 
1.april 2025 kl. 19.00-21.00 
 
Deltagere: Oliver, Jette, Vibeke, Jens, Morten, Thomas, Sanne, 
Robin og Linette  
Afbud: Rasmus, Mads, Stine-Helene, Søren og Kenneth 
Referent: Linette    
 
Dagsorden 
 

1. Velkommen – og særligt til de nye medlemmer 
 

2. Nyt fra de unge 
Kolle Kolle var en hyggelig og sjov uge.  

 
3. Nyt fra gruppeledelsen 

Ledersituationen blev drøftet.  

Der er nu 43, der deltager i gruppeturen i maj og planlægningen skrider frem. 

4. Nyt fra formanden 
Der var ikke noget nyt. 

 
5. Konstituering af bestyrelsen, herunder fordeling af opgaver 

Opgaveoversigten blev kort gennemgået, da Lars og Drew er stoppet i 
bestyrelsen. 
 

6. Renovering af stuehusets 1. salen 
Robin gav en status på byggeriet. Taget er ved at blive nedrevet, og affald er 
ved at blive fjernet. Der er mandskabscontinere og stillads på vej. Vi skal huske 
at lukke indhegningen efter brug. Linette kontakter projektleder ift. 
betalingsdato for betaling af undergulvet. 

 
7. Budgetopfølgning pr. 15. marts 2025 

Vibeke gennemgik budgetopfølgningen pr. 15. marts, vi har fået de forventede 
indtægter og der har været relativt få driftsudgifter. Vibeke laver en 
budgetopfølgning pr. 15. maj til bestyrelsesmødet 27. maj. 

 
8. Opfølgning på Mortens Gades besøg den 16. september 2024, herunder det 

videre arbejde med Nils database 
Morten og Linette gav en status og følgende blev besluttet: 

- Linette kontakter Morten Gade ift. kulturarvsstyrelsen 
- Sanne tilbød at et familiemedlem kigger på databasen mhp. den 

tekniske løsning 



- Der er ikke søgt fonde endnu 
 

9. Bestyrelsesansvarsforsikring 
Tilbuddet blev drøftet og Jette taler med Ole fra Divisionen for at høre om andre 
foreninger har denne type forsikring.  
 

10. Evt. 
 


